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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vizsgálják-e, hogy valóban illegális módszerekkel 
szerzett információkat Rogán Antal a megyei napilapoknak?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A telex.hu oldalon található „Orbán volt kultúrharcosa: Rogán egyeztetésein olyan információkat
hallottam,  amelyekhez  legális  módszerrel  nem  juthattak  hozzá„  című  cikkben  a  polgári
nemzetbiztonsági szolgálatok irányításáért és a polgári hírszerzési tevékenység irányításáért felelős
miniszterről mondanak erős dolgokat:

„Nagyon sokat találkoztam Rogán Antallal,  hiszen három kampányban is  részt  vettem, mint  az
összes megyei napilap központi  szerkesztőségének a főszerkesztője” – emlékezett  vissza Szakács
Árpád,  Orbán  Viktor  egykori  kultúrharcosa,  a  Mi  Hazánk  tanácsadója  az  Ultrahang  Plusz
podcastban.

Hozzátette:  „kéthetenként  megjelent  Rogán  Antal,  és  az  akkori  médiában  viszonylag  magas
pozícióval rendelkező emberek tekintetében összehangolta azokat a kampánystratégiákat, amelyek
mentén a Fidesz politikája zajlott”.

Majd  rátért  arra,  milyen elképesztő információkkal  találkozott  az  egyeztetéseken:  „Ez egy  kézi
vezérelt helyzet és állapot volt. Ez így van ma is, de mondom, hogy ma már ez egy nyílt titoknak
számít, tehát azért tudok róla beszélni. Ezzel önmagában nincs gond, a problémák ott kezdődnek,
amikor  ezeken  az  egyeztetéseken  olyan  jellegű  információk  jelennek  meg,  olyan  jellegű
információkat  hallok,  amelyekhez  meggyőződésem  szerint  semmilyen  legális  módszerrel  nem
juthattak hozzá. Hát ilyen jellegű információk, bár szerintem nem a titkosszolgálatokat, inkább a
magánnyomozó és egyéb cégeket használták arra, de olyan jellegű információk jelentek meg, olyan
jellegű dolgokat tudtunk,  olyan jellegű dolgokat építettünk be a média világában, ami erkölcsi,
morális és mindenféle értelemben elképesztő.”



 

Kérdezem Önt:

Vizsgálják-e, hogy valóban illegális  módszerekkel szerzett információkat Rogán Antal a megyei
napilapoknak?

 

Budapest, 2024. február 27.
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